# 欢迎来到

# 超哥考研英语全年班

主讲老师: 曲晨超



基础阶段: 千词百炼 (五)

京经理制定公众号[压机研] 永久联系制值 4550060

#### 学第9题

一、本题词汇汇总(共17词)

invest v.投资	sustain v.支撑 维持	durable adj.可持续的
investment n.投资	sustainable adj.可持续的	bear v.忍受
investigate v. 调查	obtain v. 获得	tolerate v. 宽容 容忍
investigation n.调查	retain v. 保留	tolerant adj. 宽容的
high-risk investment	during prep. 在期间	
高风险投资	duration n.持续	
maintain v. 保持	endure v. 忍受	





二、题目演练

9. Only those who can \_\_\_\_\_ to lose their money should make high-risk investments.

A) maintain

B) sustain C) endure

D)afford





二、题目演练

9.Only those who can \_\_\_\_\_ to lose their money should make high-risk investments.

A) maintain B) sustain C) endure D)afford

答案: afford v. 支付 承担

翻译:只有这些能承担资金损失的人,才能做高风险投资。





二、题目演练

9. Only those who can \_\_\_\_\_ to lose their money should make high-risk investments.

A) maintain

B) sustain

C) endure

D)afford





maintain





sustain





endure





afford



#### ☞第9题

总结回顾 (共17词)

invest

investment

investigate

investigation

high-risk investment

maintain

sustain

sustainable

obtain

retain

during

duration

endure

. . . . .

durable

bear

tolerate

tolerant



#### 等第9题

#### 三、具体讲解

语法: Only 【those主语】【 who can afford to lose their money定语从句】【 should make谓语】 【 high-risk investments宾语】.

词汇: invest v.投资

词汇: investment n.投资

真题: I believe that the most important forces behind the massive M8A wave are the same that underlie the globalization process: falling transportation and communication costs, lower trade and investment barriers and enlarged markets that require enlarged operations capable of meeting customers' demands.

译文:我认为,推动这股巨大的并购浪潮背后的最重要的力量和促成全球化进程的力量一样:是交通运输和通讯成本的不断下降,贸易投资壁垒的减少,以及扩大的市场需要扩大的经营规模以满足消费者的需求。



词汇: investigate v.调查【invest 投资时间长了要进行investigate 调查】

词汇: investigation n.调查

写作: There is a tendency, as recent study/<u>investigation</u> has pointed out that this matter is with great seriousness.

译文: 最近的研究表明, 这一问题已经越来越严重了。



#### 学第9题

词汇: maintain v.保持【main 主要的 tain 拿着 = 拿住主要的=保持住】

真题: The existence of the giant clouds was virtually required for the Big Bang, first put forward in the 1920s, to maintain its reign as the dominant explanation of the cosmos.

译文:巨大的宇宙云的存在,实际上是使20世纪20年代首次提出的大爆炸论得以保持其宇宙起源论的主导地位所不可缺少的。



#### ☞第10题

一、本题词汇汇总 (共27词)

Pay v.支付	ensure v.确保	composition n.作文作品	exposition n.博览会
Payment n.工资	confirm v.确认	propose v.建议	measure v. 测量 n. 方
salary n. 工资	Affirm v.断言	Proposal n.建议	法
wage n.工资	Depose v.免职	dispose v.处理	measurement n.测量
Paycheck n. 账单	deposit v.储存押金	Disposal n.处理	
insure v.保险	Compose v.组成	Impose v.施加	
insurance n.保险	compound n.混合物	expose v.暴露	
assure v.确保	component n.成分	exposure n.暴露	





二、题目演练

10.As one of the world's highest paid models, she had her face \_\_\_\_\_ for five million dollars.

A) deposed

B) assured C) measured

D) insured





#### ☞第10题

#### 二、题目演练

10.As one of the world's highest paid models, she had her face \_\_\_\_\_ for five million dollars.

A) deposed B) assured C) measured D) insured

答案: insured v.保险

翻译:作为全球报酬最高的模特之一,她给自己的脸买了五百万的保险。





二、题目演练

10.As one of the world's highest paid models, she had her face \_\_\_\_\_ for five million dollars.

A) deposed B) assured C) measured D) insured





deposed





assured





measured





insured



#### ☞第10题

#### 总结回顾 (共27词)

Pay Impose compound assure Payment component ensure expose salary confirm composition exposure exposition wage **Affirm** propose Paycheck Depose Proposal measure insure deposit dispose measurement Compose insurance Disposal

#### ☞第10题

#### 三、具体讲解

语法: 【As one of the world's highest paid models状语】, 【she主语】【 had谓语】【 her face 宾语】 【insured for five million dollars.宾补】

词汇: pay v 支付

词汇: payment n.工资

词汇: salary n.工资

词汇: wage n.工资

真题: while talking to you, your could-be employer is deciding whether your education, your experience, and other qualifications will <u>pay</u> him to employ you and your "wares" and abilities must be displayed in an orderly and reasonably connected manner.

译文:在与你谈话时,你未来的雇主也许就在掂量,你的教育背景、工作经历及其他资历是否值得他雇用你, 而你的"资格"和能力必须合理而有序地展示出来。

4550060

#### ☞第10题

词汇: compose v.组成【com一起 +pose 摆放=摆到一起=组成构成】

词汇: compound n.混合物【com一起 +pound 发音类似于 变胖的=一起变胖的=混合物】

词汇: component n.成分【compose组成+ ent物品=成分】

词汇: composition n.作文 作品 作曲【compose 组成+position n位置 职位=构成一个人的职位=有作

品】

真题: We should not forget, however, that most New Englanders were less well educated. While few crafts men or farmers, let alone dependents and servants, left literary <u>compositions</u> to be analyzed, The in thinking often had a traditional superstitions quality.

译文:然而,我们不能忘了,大多数的新英格兰人,没有接受过良好的教育,不用说那些工匠农民,更不用说那些随从和侍者,他们根本不可能留下文学作品供后人参考,而且这些人的内心经常带有一种传统的迷信色彩。



#### ☞第10题

词汇: propose v.提议 建议 求婚【pro 前+pose 摆放=提前把事情摆清楚=给建议】

词汇: proposal n.建议

真题: Declaring that he was opposed to using this unusual animal husbandry technique to clone humans, he ordered that federal funds not be used for such an experiment-although no one had proposed to do so-and asked an independent panel of experts chaired by Princeton President HaroldShapiro to report back to the White House in 90days with recommendations for a national policy on human cloning.

译文:他宣布反对使用这种异常的畜牧繁殖技术来克隆人类,并下令禁止将联邦政府的经费用于此类试验——尽管还没有人提议要那样做——他还请以普林斯顿大学校长哈罗得·夏皮罗为首的一个独立的专家组在90天内向白宫提交一个报告,就对克隆人所应采取的国家政策提出建议。



# 课后作业



# THANKS 下期再会

